
Зијад Јагодић 

1. Питање постављено Влади Федерације БиХ – “Одговором и образложењем Агенције 

за приватизацију Федерације БиХ од 21. 11. 2012. године на моје питање од 25. 10. 

2012. године – Шта је са реализацијом уговора о докапитализацији Енергопетрола – 

нисам  задовољан, јер се из њих не види оно што сам тражио, тј. да ли су испуњене 

преузете обавезе купца у погледу докапитализације предузећа, због чега исто питање 

постављам и Влади Федерације БиХ које гласи: 

1. Да ли је већински власник фирме Енергопетрол д.д. Сарајево испунио преузету 

обавезу улагања од 150.000.000,00 КМ у наведеном року или не, и ако јесте, 

одакле, када и гдје је то уложено? 

2. Зашто Влада Федерације БиХ не рјешава спорно питање радника ове фирме по 

истом уговору?“ 

2. Питање постављено Предсједништву БиХ, Савјету министара БиХ и Министарству 

иностраних послова БиХ  - “Када је могуће очекивати активирање преговарачког 

процеса из Анекса А Споразума о сукцесији бивше СФРЈ о покретној војној 

имовини? 

3. Питање постављено Савјету министара БиХ, Министарству спољне трговине и 

економских односа БиХ, те надлежним ентитетским министарствима – “Шта је до 

сада учињено и шта се намјерава у овој 2013. години учинити у погледу обновљивих 

извора енергије из ваше појединачне надлежности?“ 
 


